

The incident on Friday 5-11-2021 at the Astroworld festival in Houston, which left at least eight dead and dozens injured, illustrates very well the pandemic situation in Canada and around the world. Canadian rapper Drake and American Travis Scott are like companies. They continued their shows even as the crowds got out of hand and chaos set in. These are also the kind of behavior the brainless leaders of QC, CB, SK, AB and ON have. As for the show where the two alarms were ignored by the organizers, the provincial PMs of these five provinces ignored "the real scientists" in the management of the Covid-19 crisis causing unnecessary loss of human life!

L'incident du vendredi 5-11-2021 au festival Astroworld de Houston qui a fait au moins huit morts et des dizaines de blessés illustre très bien la situation pandémique au Canada et dans le monde. Le rappeur canadien Drake et américain Travis Scott sont comme des compagnies. Ils ont continué leurs spectacles alors même que la foule est devenue incontrôlable et que **le chaos s'est installé**. C'est aussi ce genre de comportements qu'ont les leaders sans cervelles de QC, CB, SK, AB et ON. Comme pour le spectacle où les deux alarmes ont été ignorées par les organisateurs, les PM provinciaux de ces cinq provinces ont ignoré "les vrais scientifiques" dans la gestion de la crise de Covid-19 causant des pertes inutiles de vie humaine!

\*)

Ashmelydo @Ashmelym : "Stop the show" and the staff did nothing. This shit is fucking heartbreaking #AstroWorld via [@chris\\_notcapn](#), [@Cleavon\\_MD](#) Nov 6, 2021

[https://twitter.com/chris\\_notcapn/status/1457176436524126209](https://twitter.com/chris_notcapn/status/1457176436524126209)

<https://www.the-sun.com/entertainment/4021635/drake-travis-scott-astroworld-concert/>

[https://www.ctvnews.ca/translate.google/entertainment/drake-travis-scott-sued-over-deadly-astroworld-festival-crowd-crush-1.5656843?\\_x\\_tr\\_sl=auto&\\_x\\_tr\\_tl=fr&\\_x\\_tr\\_hl=en-GB&\\_x\\_tr\\_pto=nui](https://www.ctvnews.ca/translate.google/entertainment/drake-travis-scott-sued-over-deadly-astroworld-festival-crowd-crush-1.5656843?_x_tr_sl=auto&_x_tr_tl=fr&_x_tr_hl=en-GB&_x_tr_pto=nui)